

安息日學

SABBATH SCHOOL

中文直播研究學課 CHINESE

星期六早上10:00至10:45

第三課：驕傲與謙卑的對比
存心節：路加福音 14：11
負責人：張良孫



Zoom會議號碼
959 0531 1008
密碼：0

十AM青年團契 YOUTH FELLOWSHIP

Saturday 星期六早上10:00am-11:00am

Location: Youth Room (behind children's room)
地點：青年室（教堂地庫兒童房後面）

預錄研究學課 - PRE-RECORDED LESSON STUDY



國語班



粵語班



幻燈片



Amazing Facts



3ABN



Slides

教會活動 ~ CHURCH ACTIVITIES

	時間 Time	活動 Activity	地點 Location
SATURDAY 週六	崇拜聚會後 After divine service 每月第三、四、五週 3 rd , 4 th , 5 th weeks of the month	教會聖詩班 Church Choir	教會大堂 Church Sanctuary
	下午1:30pm	研經班 Bible Study	教會圖書室 Library
	下午3:00pm	楊柳屋長者研經班 Willowdale Senior Bible Study	Willowdale Manor 175 Cummer Ave., North York, ON M2M 2E8
	下午3:30pm	密西沙加中文聚會 Mississauga Chinese Service	Mississauga SDA Church 2250 Credit Valley Rd., Mississauga, ON L5M 4L9
WED 週三	上午10:30am	晨禱小組 Morning Prayer Group	教會一樓廳堂 Church Foyer 933 2535 5787 12345
FRI 週五	晚上8:00pm	普通話研經班 Mandarin Bible Studies	950 8873 1097 8000



YouTube直播
Live-streamed



網上奉獻
Online Giving



區會活動
Conference Events

本堂教會財政 Local Church Finances

Feb 2026年2月 2026年初至今 YTD

費用 Expense	\$24,804.44	\$34,552.82
收入 Income	\$31,618.25	\$26,901.85
盈餘/虧損 Gain/Loss	\$6,813.81	-\$7,650.97

Sunset this week:

今週日落時間：8:04pm

Sunset next week:

下週日落時間：8:13pm

下週

證道：林明卿長老

翻譯：李德友

Next Sabbath

Speaker: Elder Sonia Luk

Interpreter: James Lee

崇拜聚會

WORSHIP SERVICE

頌讚

Praise

歡迎及報告

Welcome & Announcements

三一頌

Doxology

獻禱

Invocation

開會頌讚詩歌

Opening Hymn

牧養禱告

Pastoral Prayer

什一與奉獻

Tithe & Offering

兒童故事

Children Story

特別音樂

Special Music

讀經

Scripture Reading

新 168 / AH 290

新 428 / AH 537

鄭麗芬&林明卿

Candy & Sonia

張良孫

Paul Jang

會眾

Congregation

朱誠謙弟兄

Brother Lincoln Chu

莫忘記安息日

Don't Forget the Sabbath

新 259

AH 388

葉俊延

Bill Ye

堂費奉獻

Local Church Budget

張良孫

Paul Jang

盧貝卡

Beika Lu

熊恩德長老&曹力源

Elder Yan Tak Hung & Monica

以賽亞書 56：2

Isaiah 56:2

葉俊延

Bill Ye

安息日

Sabbath

講者：朱誠謙弟兄

Speaker: Brother Lincoln Chu

回應詩

Hymn of Response

祝福

Benediction

歡樂安息日

O Day of Rest and Gladness

新 256

AH 383

朱誠謙弟兄

Brother Lincoln Chu

翻譯：董臻

司琴：沈淑美

Interpreter: Zhen Dong

Pianist: Linda Lee

歡迎及報告

WELCOME & ANNOUNCEMENTS

1. **教友移名** - 高寶玉姊妹由福州教會轉入本堂第二讀。
2. **安息日下午查經班** - 本週的《創世記》查經來到了第二十三章第三節，亞伯拉罕從死人面前起來。這死人是誰？我們不可敬拜死人和活人，為什麼在第七節亞伯拉罕向那地的赫人下拜？歡迎大家參加研討這問題。
3. **春季大掃除** - 本堂將於4月26日星期日早上九點半在教會外面做清理工作，有意者請大家在大堂入口處枱面上的報名紙上登記。
4. **加拿大安澤感謝狀** - 加拿大安澤救援協會誠摯感謝本堂會眾於 2025 年所提供的支持與捐助。由於大家的慷慨奉獻，ADRA 得以在全球各地回應緊急情況，並協助人們在如颶風 Melissa 及 2018 年蘇拉威西地震與洪災等災害後重建生活。在加拿大本地，ADRA 也協助分發學校用品，並為有需要的兒童與家庭提供衣物。感謝您支持 ADRA 加拿大的事工。
5. **埃及王子** - Kingsway學院誠邀您蒞臨觀賞即將上演的音樂劇《埃及王子》。這齣震撼人心、啟發靈魂的音樂劇，將一段關於信仰、勇氣與自由的永恆故事精彩呈現。演出時間為：5月7日晚上7時、5月9日晚上7時，以及5月10日下午1時30分。門票現已於官方網站開放購買：<https://www.kingsway.college/princeofegypt>

1. **MEMBERSHIP TRANSFER** - Second reading for the transfer of Sister Baoyu Gao's membership from Fuzhou SDA Church into our congregation.
2. **SABBATH AFTERNOON BIBLE STUDIES** - We'll be studying chapter 23 of Genesis this week. In verse 3, Abraham stood up before the dead. Who is this dead? In verse 7, why did Abraham bow down to the sons of Heth when we are not to bow down to the dead nor the living? Come join us in the discussion at 1:30pm in the church library.
3. **SPRING CLEANING** - The church will be holding an outdoor spring cleaning on Sunday, April 26 at 9am. Those who can join are asked to sign up in the church foyer.
4. **CERTIFICATE OF APPRECIATION FROM ADRA CANADA** - ADRA Canada has expressed their sincere thanks to our congregation for the contribution they have received in 2025. Due to everyone's generosity, ADRA has been able to respond to emergencies around the world and helping people rebuild their lives after disasters such as Hurricane Melissa and the 2018 Sulawesi earthquake and flooding. Locally in Canada, ADRA has helped distribute school supplies and provide clothing for children and families in need. Thank you for supporting the ministry of ADRA Canada.
5. **THE PRINCE OF EGYPT** - Kingsway College invites you to their upcoming production: The Prince of Egypt. This powerful and inspiring musical brings a timeless story of faith, courage, and freedom to life. Showtimes are May 7 at 7:00pm, May 9th at 7:00pm, and May 10th at 1:30pm. Tickets are available on their website: <https://www.kingsway.college/princeofegypt>

基督復臨安息日會 多倫多華人教會

TORONTO CHINESE
SEVENTH-DAY ADVENTIST CHURCH

2026年4月18日



April 18, 2026

安息日學	Sabbath School	10:00AM
崇拜聚會	Worship Service	11:00AM

3988 MIDLAND AVENUE, SCARBOROUGH, ON, M1V4S8, CANADA
☎ 416-321-0344; 416-816-1163; 647-770-7332 ✉ tesdachurch@gmail.com